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JUDr. Pašková: 

Či by nebolo možné na sídliskách zriadiť nejaký výbeh pre psov, aby, ja sama som psičkár 

a chodím so psíkom a aj keď zberám po ňom všetko, čo mám zberať, ale mnohí ľudia to 

nerobia. Bolo by dobre, všade v mestách to fungujú, ohradiť určitú plochu, kde by tí psíkovia 

mohli aj voľne behať, neobťažovali by tak ostatných obyvateľov. 

PhDr. Čižmár:  
Čo sa týka sídlisk a vymedzených výbehov pre psov, budeme to riešiť hlavne po legislatívnej 

stránke, aby sme boli ošetrení. To znamená, či je vôbec možné niečo také riešiť na úrovni 

sídlisk a akým spôsobom. 

JUDr. Pašková: 

Myslím, že mesto je vlastníkom, žeby to neobmedzovalo nejako, nebolo by treba robiť nejaké 

právne  kroky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 


